

ឆ្នាំទី២៨លេខ៨២១៥ ថ្ងៃសុក្រ ទី២៤ ខែមេសា ឆ្នាំ២០២០

អភិបាលស្រុក និងបណ្ឌិតសភាចារ្យប្រកបរបរផ្សាយផ្ទាល់ពីកសិផលតាមបណ្តាញអ៊ីនធឺណិត

ប៉ុន្មានឆ្នាំចុងក្រោយនេះ ការអភិវឌ្ឍនៃបណ្តាញអ៊ីនធឺណិតបាននាំមកនូវគំនិតថ្មីនិងវិធានការថ្មីសម្រាប់ជំរុញការកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រក្នុងប្រទេសចិន។ ការផ្សាយផ្ទាល់ពីកសិផលពីសេសតាមបណ្តាញអ៊ីនធឺណិតបានជំរុញការផ្សព្វផ្សាយនិងការលក់កសិផលតាមបណ្តាញអ៊ីនធឺណិត ហើយបានទាក់ទាញឱ្យប្រជាជនក្រីក្រ កាន់តែច្រើនចូលរួមការបណ្តុះបណ្តាលអំពីមុខរបរនេះ ។ នៅខេត្តយូនណាន អ្នកដឹកនាំស្រុក និងក្រុងក្រោមទាំងអស់បានកាន់កាប់ជាច្រើនរូបកំពុងប្រកបរបរផ្សាយផ្ទាល់តាមបណ្តាញ TAobao និងវេទិកាបណ្តាញអ៊ីនធឺណិតផ្សេងៗទៀត ដើម្បីជួយប្រជាសាស្ត្រលក់កសិផលបង្កើនចំណូលរបស់គេ និងនាំគេដើរឆ្ពោះទៅកាន់ជីវភាពធូរធារ។



លោក ជូយូវ យ៉ុងប្រកបរបរផ្សាយផ្ទាល់ពីកសិផលតាមបណ្តាញអ៊ីនធឺណិត

ហើយបានទាក់ទាញទស្សនិកជន៦៥ម៉ឺននាក់ ។ ក្នុងនោះមាន ទស្សនិកជនជាង២ម៉ឺននាក់បានទិញ អង្ករក្រហមតាមបណ្តាញអ៊ីនធឺណិត ដែលមានទម្ងន់សរុប៥០០០តោនក្រោម។ ថ្មីៗនេះ សាលារៀនស្រុកកសិកម្មខេត្តយូនណានបានរៀបចំកិច្ចប្រជុំអនុញ្ញាតសេសមួយ ។ លោកសាលារៀនស្រុក បានអំពាវនាវតាមបណ្តាញអ៊ីនធឺណិតឱ្យគ្រូបង្រៀន និងនិស្សិតទាំងអស់ចូលរួម

កម្មវិធី ធ្វើកម្មសិក្សាអនុញ្ញាតផ្សាយផ្ទាល់ពីកសិផលតាមបណ្តាញអ៊ីនធឺណិត ក្នុងការកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រដើម្បីផ្សព្វផ្សាយអំពីផលិតផលកសិផលនៃស្រុកកំណើតរបស់ខ្លួន ។ លោកបានបញ្ជាក់ថា យើងត្រូវខិតខំបង្កើនចំណូលរបស់ប្រជាសាស្ត្រដោយប្រើចំណេះដឹងដែលបានរៀននិងបច្ចេកទេសទំនើបគ្រប់ប្រភេទដើម្បីជួយឱ្យបណ្តាញអ៊ីនធឺណិតជាដើម។

វាក់សាំងជំងឺកូវីដ-១៩ដែលរំលាយមេរោគទទួលការអនុញ្ញាតឱ្យសាកល្បងនៅប្រទេសចិន



អ្នកបច្ចេកទេសកំពុង ពិនិត្យសំណាកវាក់សាំងជំងឺកូវីដ-១៩

នៅថ្ងៃទី១៤ ខែមេសា ឆ្នាំ២០២០ អ្នកវិទ្យាសាស្ត្របានទទួលជោគជ័យពីក្រុមការងារសិក្សាស្រាវជ្រាវវិធីបង្ការមេរោគកូវីដ-១៩ ដែលបានរំលាយមេរោគ២ប្រភេទទទួលការអនុញ្ញាតពីអាជ្ញាធរជាតិព័ត៌មាន និងគ្រប់គ្រងឱសថចិន ហើយនឹងចាប់ដំណើរការសាកល្បងដោយបង្អស់។

ដំណាក់កាលទី១ និងទី២ ។ នេះជាលើកទី១ ដែលវាក់សាំងជំងឺកូវីដ-១៩ ទទួលបានការអនុញ្ញាតឱ្យសាកល្បងនៅប្រទេសចិន។ វាក់សាំងដែលអនុញ្ញាតឱ្យសាកល្បងនោះ គឺជាវាក់សាំងមួយប្រភេទដែលត្រូវរំលាយមេរោគតែបានរក្សាលក្ខណៈភាពដើមនៃមេរោគ។ វាមានលក្ខណសម្បត្តិមួយចំនួនដូចជា

ប្រើបច្ចេកទេសទំនើបអាចគ្រប់គ្រងស្តង់ដារគុណភាព និងថែរក្សាមនុស្សច្រើនជាដើម ហើយអាចត្រូវប្រើប្រាស់សម្រាប់ប្រជាជនច្រើន ។ បើវាបានចាប់តាមស្តង់ដារអន្តរជាតិវាក់សាំង ដែលសិក្សាស្រាវជ្រាវដោយប្រទេសចិននេះមានលក្ខណៈសុវត្ថិភាព និងមានប្រសិទ្ធភាពក្នុងការប្រើប្រាស់។ (ស៊ុនហួចិន)

ប្រទេសចិននឹងបង្កើតតំបន់ពិសោធន៍ពាណិជ្ជកម្មអេឡិចត្រូនិកចម្រុះថ្មីចំនួន៤៦

ពេលថ្មីៗនេះ ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលរដ្ឋចិនសម្រេច និងបង្កើតតំបន់ពិសោធន៍ពាណិជ្ជកម្មអេឡិចត្រូនិកចម្រុះថ្មីចំនួន៤៦ ។ បើគិតបញ្ចូលទាំងតំបន់ពិសោធន៍ពាណិជ្ជកម្មអេឡិចត្រូនិកចម្រុះចំនួន ៥៥ ដែលបានទទួលការអនុម័តជាស្រេច ប្រទេសចិននឹងមានតំបន់ពិសោធន៍ពាណិជ្ជកម្មអេឡិចត្រូនិកចម្រុះចំនួន១០៥ ដែល

គ្របដណ្តប់លើខេត្តក្រុងចំនួន៣០ ហើយអាចបង្កើតជាតំបន់កម្មវិធីនិងផែនការការងារឱ្យមានលក្ខណៈសម្រាប់ការអភិវឌ្ឍន៍តំបន់ដីគោក និងសម្បូរព្រៃទាំងអស់ ក្នុងតំបន់ពិសោធន៍ពាណិជ្ជកម្មអេឡិចត្រូនិកចម្រុះថ្មីនេះ។ តាមការទទួលសំណើបានឱ្យដឹងថា ប្រទេសចិននឹងផ្សព្វផ្សាយពីវិធានការដ៏មានប្រសិទ្ធភាពអំពីការ

អភិវឌ្ឍន៍ពាណិជ្ជកម្មអេឡិចត្រូនិកហើយដាក់ចេញនូវគោលនយោបាយអំពីការនាំចេញផលិតផលក្រុមហ៊ុនពាណិជ្ជកម្មអេឡិចត្រូនិក ដោយមិនបាច់បង់ពន្ធតម្លៃបន្ថែមចំណាយ និងពន្ធចំណូលជាដើម ហើយផ្តល់ការគាំទ្រដល់សហគ្រាសពាក់ព័ន្ធក្នុងការបង្កើតឃ្លាំងស្តុកទំនិញនៅតំបន់សមុទ្រ។ (ស៊ុនហួចិន)

មានតែម្នាក់គតិគ្នាជាចុងមួយមនុស្ស-ជាតិទើបអាចយកឈ្នះមេរោគបាន



នៅថ្ងៃទី ២៣ ខែមីនា សង្គារៈបរិក្ខារពេទ្យ ដែលប្រទេសចិនផ្តល់ជូនប្រទេសកម្ពុជា បានត្រូវដឹកជញ្ជូនទៅដល់ភ្នំពេញនៃប្រទេសកម្ពុជា

យប់ថ្ងៃទី២៦ ខែមីនា ឆ្នាំ ២០២០ ឯកឧត្តមស៊ី ជិនភីង ប្រធានាធិបតីចិនបានអញ្ជើញចូលរួមកិច្ចប្រជុំកំពូល G២០ លើកទី១ ការប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងជំងឺរលាកសួតប្រភេទថ្មី ។ ឯកឧត្តមបានមានប្រសាសន៍ថា បច្ចុប្បន្នសហគមន៍អន្តរជាតិត្រូវរកស្វែងរកវិធីសាស្ត្រដើម្បីជួយឱ្យប្រជាជនជំងឺរលាកសួតប្រភេទថ្មី និងជំងឺផ្សេងៗទៀតឱ្យបានឆាប់រហ័ស។

ប្រទេសចិនបានផ្តល់ជំនួយសង្គារៈពេទ្យដល់ប្រទេសចិន១២០ រួមមានប្រទេសអ៊ីតាលី ប្រេស៊ីល អេស្ប៉ាញ ស៊ប៊ី និងហ្វីលីពីនជាដើម ហើយបាន រៀបចំកិច្ចប្រជុំដើម្បីជួយប្រទេសពាក់ព័ន្ធ និងអង្គការអន្តរជាតិដើម្បីចែករំលែកគ្នាអំពីវិធីព្យាបាលនិងគ្រប់គ្រង ជំងឺផ្សេងៗ រដ្ឋាភិបាលចិនសាលារដ្ឋបាលគ្រប់ ជាន់ថ្នាក់សហគ្រាស និងអង្គការសង្គមស៊ីវិលបានផ្តល់ជំនួយឧបត្ថម្ភយ៉ាងសកម្មដល់ប្រទេសពាក់ព័ន្ធដែង។

លោកបានបញ្ជាក់ថា នៅឆ្នាំ ២០១៩ ខ្ញុំបានដឹកនាំក្រុមការងារមកដល់ស្រុកឡានដាងហើយបានធ្វើការសិក្សាស្រាវជ្រាវអំពីលក្ខណៈពិសេសនៃជំងឺកូវីដ-១៩ នៅទំនេរដូចជាអាសាធាតុ ដីធ្លីនិងបរិមាណក្លែងធ្លាក់ជាដើម ។ យើងបានសន្និដ្ឋានថាទំនេរ ស៊ីស្ទែមនិងការដាំដំឡូងពាងនោះដូចៗនេះ លោកបានធ្វើបទបណ្តុះបណ្តាលបណ្តាញអ៊ីនធឺណិតអំពីលក្ខណៈពិសេសនៃជំងឺកូវីដ-១៩ ពាងនោះដូចៗនេះហើយក៏បានប្រកួតប្រជែងជាមួយគ្នា រហូតដល់ការចុះហត្ថលេខាដំឡូងពាងនិងការធ្វើម្ហូប ។ លោកបានផ្សាយតាមបណ្តាញអ៊ីនធឺណិតថា បើលោកអ្នកអាចទិញដំឡូងពាងកន្លះ គឺជាការរួមចំណែកក្នុងការកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រនៃស្រុកឡានដាង។

ខណៈពេលប្រទេសចិនជួយនឹងការលំបាកផ្ទះផ្ទះបំផុតសហគមន៍អន្តរជាតិបានផ្តល់ជំនួយឧបត្ថម្ភនិងការគាំទ្រយ៉ាងស្មោះស្ម័គ្រដល់ប្រទេសចិន។ ប្រទេសចិន៧៩ និងអង្គការអន្តរជាតិចំនួន១០ បានផ្តល់ជំនួយជាសហគមន៍សម្រាប់ប្រឆាំងនឹងជំងឺផ្សេងៗដល់ប្រទេសចិន។ ជំនួយឧបត្ថម្ភរបស់ពិភពលោកប្រជាជនចិននឹងចងចាំបានច្បាស់ ។

ក្រោយពីជំងឺផ្សេងៗប្រភេទថ្មី នេះ ភាគច្រើនលើពិភពលោករៀបចំមកប្រទេសចិនតែងតែប្រកាន់ខ្ជាប់នូវទស្សនវិស័យអំពីការរកស្វែងសហគមន៍រួមវាសនាមនុស្សជាតិចែករំលែកគ្នាអំពីវិធានការដ៏មានប្រសិទ្ធភាពជាមួយបណ្តាប្រទេសនានារួមគ្នាសិក្សាស្រាវ

យើងត្រូវរួមសាមគ្គីគ្នាប្រឆាំងនូវការរីករាលដាលដើម្បីប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងមេរោគនិងពុះពុះឧបសគ្គដែលកំពុងប្រឈមមុខ ។ មានតែធ្វើយ៉ាងនេះពិភពលោកយើងទើបអាចដើរចេញពីភាពងងឹតនៃជំងឺផ្សេងៗហើយទទួលបាននូវពន្លឺរស្មីដ៏ភ្លឺភ្លាមក្រោយពីភ្លៀងនិងខ្យល់ព្យះ ។

ដោយ យ៉ាងខាយ(កាសែត ប្រជាជនអេស៊ីប៊ែរ ពុម្ពផ្សាយនៅ ឯតាយសមុទ្រ)



ក្នុងតំបន់អភិវឌ្ឍន៍ សេដ្ឋកិច្ចណាស្ទើរ ក្រុងហ្សូចូ ខេត្តជីលីង កម្ពុជានៃក្រុមហ៊ុនសិប៊ីអិលឡើយន្ត របស់ស៊ីម៉ង់ត៍ កំពុងខិតខំធ្វើការ ដើម្បីដំឡើងប្រព័ន្ធស្រាបសម្រាប់ចេញទៅក្រៅប្រទេស